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HIJ IS GROOT WANT HIJ DOET GROTE DINGEN

Deze zal groot zijn. Lukas 1:32

Zie op Golgotha, en aanschouw het offer, dat Hij gebracht heeft om de zonde weg te doen. Aanschouw
de tabernakel. Het offerbloed is uitgestort aan de voet van het altaar, maar nooit kan het de zonde
wegnemen. Maar zie nu op het groter offer dat Jezus brengt. Onze grote Hogepriester is waarlijk groot,
want Hij heeft Zichzelf Gode zonder vlek of rimpel geofferd.IJ IS EEN GEZEGENDE ZALIGMAKER en
een grote Zaligmaker. Het was een grote bouwval, die Hij is komen herstellen. De wind kwam uit de
afgrond en sloeg tegen de vier hoeken van het gebouw van de mensheid, en het viel en lag in puin.
De duivelen lachten en juichten toen zij het werk van Gods handen verwoest zagen. De menselijke
natuur zonk weg in smaad en schande. Het paradijs was verwoest, de zonde triomfeerde en het
vurig zwaard was aan Edens poort geplaatst om er ons buiten te sluiten. Het was een afgrijselijke
puinhoop. Maar o, toen Christus kwam, heeft Hij een grote verlossing en zaligheid aangebracht. Hij
kwam om ons een beter paradijs te bereiden, en er een betere levensboom in te planten en om ons
het bezit er van onder een betere waarborg te verzekeren. O, Hij is een groot Zaligmaker. Hij
herstelde wat Adam had verwoest! ‘Hij zal groot zijn’, en daarom heeft Hij spoedig afgedaan met
grote zonde. Grote zondaars, wat moet het voor u een vreugde zijn om te bedenken, dat Hij groot is,
en daarom gekomen is om mensen zoals u te verlossen en de moeilijkheden die u omringen uit de
weg te ruimen. Welk een verdienste en welk een majesteit zijn er in deze hoogheerlijke offerande!
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Groot is de zonde, maar groter nog is het offer. De verzoening heeft de schuld bedekt en heeft
overvloedige gerechtigheid teweeggebracht. Wat is het een grote genade dat wij zulk een
Hogepriester hebben, want al zijn wij belasten beladen zijn met grote overtreding, een grote
vergiffenis kan verkregen worden. Een vergiffenis zó groot, dat zij de zonde werkelijk vernietigt. Een
vergiffenis zó groot, dat de zonde achter Jehova’s rug wordt geworpen, terwijl de eeuwige muziek
van blijdschap en vrede in de ziel weerklinkt. Voorwaar, Hij zal groot zijn, Die zulke zaligheid heeft
gewerkt.
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